
Rok 2011 je prvým rokom nového volebného obdobia so staronovými 
a novými úlohami hospodárskeho a sociálneho rozvoja Palárikova. Mnohé 
rozvojové úlohy prevzala samospráva z minulosti a v súčasnosti sú v štádiu 
realizácie na rôznom stupni plnenia. Najvýznamnejším projektom, ktorý 
sa obec snaží úspešne naplniť, je príprava výstavby Priemyselného parku 
Podľa predpokladov by v tomto roku mali byť vybudované inžinierske 
siete a základná infraštruktúra parku, aby bol pripravený na realizáciu 
podnikateľských zámerov jednotlivých investorov. S ohľadom na vý-
voj v projektovej aj legislatívnej oblasti, veľmi pozorne a detailne 
zabezpečujeme všetku administratívnu činnosť pri zabezpečení potreb-
ných administratívnych úkonov a zabezpečovaní potrebných dokladov 
postupujeme tak, aby z našej strany nedošlo k akémukoľvek pochybeniu, 
ktoré by mohlo ohroziť realizáciu celého projektu. Tento cieľ podporilo 
aj druhé, mimoriadne rokovanie Obecného zastupiteľstva, na ktorom 
bolo schválené odkúpenie pozemkov za účelom výstavby priemyselného 
parku. Nie vždy a všetko však vieme riešiť z našej pozície. Dôležitá 
bude i spolupráca a koordinácia všetkých zainteresovaných subjektov 
a agentúry SARIO. Napriek tomu sa nazdávam, a veľmi tomu chcem 
veriť, že práce na výstavbe inžinierskych sietí sa v čo najkratšom čase 
rozbehnú a budú dokončené v plánovanom termíne 2011. Na verejnom 
zhromaždení s občanmi v pondelok 28. februára bola verejná prezentácie 
prvej z fi riem, ktorá má záujem o investíciu v našom parku. Išlo o výrobu 
potravinárskeho kysličníku uhličitého. Je možno na škodu veci, že sa jej 
zúčastnilo iba 12 občanov našej obce. Samotná prezentácia však vďaka 
nim splnila svoj účel, pretože všetci svojimi odbornými pripomienkami 
dôkladne preverili pracovníkov, ktorí projekt predstavili. V tomto smere 
budú nasledovať ďalšie, podrobnejšie prezentácie. Verím, že záujem bude 
zo strany našich spoluobčanov väčší. 

Druhým rozpracovaným projektom je revitalizácia centrálnej zóny 
obce. Práce i prefi nancovanie projektu pokračujú podľa plánu a mali 
by byť dokončené v termíne august 2008. Výsledkom bude skrášlenie 
a skultivovanie centrálnej časti obce. Budeme sa snažiť v rokovaniach 
s dodávateľom stavby, aby bola dodržaná kvalita prác a aby sa prihliadalo 
aj na názory obyvateľov dotknutej lokality. Mám na mysli predovšetkým 
dobudovanie chodníkov na Štefánikovej ulici. 

Významným projektom je „Kamerový systém pre obrazovú 
verifi káciu verejných priestranstiev obce“. Projekt sme podali začiatkom 
februára na Obvodnom úrade v Nitre a dobrou správou je, že bol po 
posúdení odbornou komisiou posunutý na Ministerstvo vnútra, kde sa 
rozhoduje o pridelení nenávratnej fi nančnej pôžičky. Išlo by o 10 kamier 
umiestnených na strategických miestach obce. Prínosom systému by bolo 
znižovanie priestupkov proti verejnému poriadku či páchaniu trestnej 
činnosti. 
Ďalšie dva projekty sa týkajú ihrísk. Realizujeme projekt Dopravné 

ihrisko v ZŠ K. Strmeňa, na ktoré nám boli poskytnuté prostriedky vo výške 
2000 € z nadácie Alianz. Projekt schválil Dopravný inšpektorát a termín 
jeho ukončenia je máj 2011. V rámci programu Zelené oázy máme podanú 
žiadosť o grant vo výške 4400 € na revitalizáciu tréningového futbalového 
ihriska v areáli OTJ. Celkové náklady budú 6400 € a z rozpočtu obce by 
išlo o 2000 €. K dnešnému dňu sme boli úspešní v prvom kole a postúpili 
sme do druhého kola posudzovania žiadosti. Našou devízou však je aj 
dobrá spolupráca s poľnohospodárskymi podnikmi, ktoré nám prisľúbili 

pomoc pri samotných prácach na ihrisku, pretože tento priestor nemôžeme 
nechať v stave, v akom sa nachádza v súčasnosti.

Spomeniem aj projekt týkajúci sa rekonštrukcie verejného osvetlenia. 
Projekt prešiel úspešne prvou etapou kontroly ešte v novembri 2010. 
Realizovaný by mal byť z prostriedkov Slovenskej investičnej energetickej 
agentúry a išlo by o celkové náklady 198.177 €. Z toho žiadosť o nenávratnú 
fi nančnú pôžičku je 188.269 € a príspevok obce je 5 % to znamená 9900 €.

Okrem týchto, na rôznej úrovni už rozpracovaných projektov 
budeme pozorne sledovať ponuky v operačných programoch, ktorých 
garantmi sú jednotlivé ministerstvá a budeme sa snažiť bojovať 
o taký, ktorý bude najlepšie zodpovedať potrebám obce, zámerom v jej 
rozvojovom programe a výzvam načrtnutým v predvolebnom období. 

Aktuálna situácia v obci
Vážení Palárikovčania vy všetci pozorne sledujete dianie okolo 

seba, zaujímate sa o dianie v obci, vy najlepšie viete čo nás trápi a čo 
treba urobiť ihneď, lebo včera už bolo neskoro. Samospráva sa ich bude 
snažiť riešiť aj vlastnými silami a nakoľko to situácia dovolí aj vlastnými 
investíciami. V nastávajúcich dňoch pôjde najmä o práce s odvodnením 
ohrozených oblastí obce. Počas celého zimného obdobia sa pracovalo na 
prečistení existujúcich hlavných odvodňovacích kanálov. V druhej etape 
po rozmrznutí, bude nasledovať ich prehlbovanie ručným kopaním, alebo 
s pomocou techniky tam, kde to bude možné. Tu by som chcel vyzvať 
vás, samotných občanov, aby ste pomohli, aby ste nevytvárali zbytočné 
prekážky tým, ktorí sa snažia dostať vodu z dediny. Z iniciatívy komisie 
životného prostredia pripravujeme plán, ktorý by určil priority prác na 
odvodnení podľa stupňa ohrozenia jednotlivých lokalít, pretože pri 
najlepšej vôli nejde všetko naraz. Zásobujeme sa výkonnými čerpadlami, 
aby sme akútnu situáciu mohli riešiť už v najbližších dňoch. Dobrou 
správou v tejto oblasti je, že na naše výzvy zareagovali aj predstavitelia 
Slovenského vodohospodárskeho podniku. Na stretnutí v Palárikove 
a zhodnotení situácie priamo namieste nám ponúkli pomoc. Vlastnými 
silami a prostriedkami opravia uzavieracie mechanizmy na priepustiach, 
aby mohla voda bez problémov odtekať a pomôžu aj s vybudovaním 
novej priepuste do Cergáta za Gazdovským mostom. Vyriešilo by sa týmto 
nielen odvodnenie priestoru medzi cintorínom a Cergátom ale odstránili 
by sa aj havarijné stavy na kanalizácii Kukučínovej, Štúrovej ulici. 
Ďalšou oblasťou, ktorú musíme riešiť v tomto roku, je bezpečnostná 

situácia na cestách obce. Ide o dovybavenie ulíc dopravnými značkami, 
vytvorenie nových prechodov cez cesty a obnovenie náterov na starých. 
Tu mám na mysli predovšetkým situáciu na križovatke pri PNS. S týmto 
súvisí aj vybudovanie chodníka k stánku PNS vlastnými silami, nakoľko 
v projekte súčasnej revitalizácie nie je zahrnutý. Odstrániť musíme aj 
riziká pre deti pri škole na Komenského ul. Pôjde o osadenie značiek 
Zákaz zastavenia, Zákaz státia a parkovania na chodníkoch, značiek 
obmedzujúcich rýchlosť. Chceme dosiahnuť, aby sa parkovalo na 
nových parkoviskách s dostatočnou kapacitou. Rovnako tak sa budeme 
snažiť riešiť situáciu na Ľudovítove, kde chýbajú dopravné značky, ale aj 
primerané zástavky autobusov.

Zvýšenú pozornosť budeme venovať sociálnej oblasti. Dobrou spolu-
prácou s Úradom práce sa podarilo zamestnať niekoľko desiatok občanov 
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OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO PALÁRIKOVO
UZNESENIE číslo 01/101227

Obecné zastupiteľstvo na svojom ustanovujúcom zasadnutí prerokovalo:
1/  Informáciu o výsledkoch volieb do orgánov samosprávy obce.
2/  Poverenie poslanca, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť zasadnutia 

obecného zastupiteľstva v prípadoch podľa § 12 ods. 2 prvá veta, ods. 
3 tretia veta, ods. 5 tretia veta a ods. 6 tretia veta zákona SNR č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.

3/  Návrh na zriadenie obecnej rady a na voľbu členov obecnej rady.
4/  Návrh na zriadenie komisií obecného zastupiteľstva a voľbu ich 

predsedov a členov.
5/  Návrh na voľbu sobášiacich.
6/  Návrh na určenie platu starostu obce.
7/  Návrh zásad odmeňovania poslancov
8/  Organizačné otázky.

I.
Obecné zastupiteľstvo v Palárikove
A/ berie na vedomie
1/ výsledky volieb do orgánov samosprávy obce,
2/ vystúpenie novozvoleného starostu 
B/ konštatuje, že
1/  novozvolený starosta obce RSDr. Bernard Roštecký zložil zákonom 

predpísaný sľub starostu obce,
2/  novozvolení poslanci obecného zastupiteľstva zložili predpísaný 

sľub poslanca obecného zastupiteľstva:
 Bc. Branislav Bízik
 Mgr. Erika Bršelová 
 Jaroslav Bujaček 
 Ing. Vít Drgon
 Mgr. Eva Dubcová 
 Ing. Alžbeta Husková 
 Andrea Jančárová 
 Mgr. Rudolf Kodada 
 Tomáš Slivoň
 PaedDr. Miroslava Tóthová 
 Ing. Róbert Židuliak 

II.
Obecné zastupiteľstvo v Palárikove poveruje poslanca Mgr. Evu Dubcovú 

zvolávaním a vedením zasadnutí obecného zastupiteľstva v prípadoch podľa 
§ 12 ods. 2 prvá veta, ods. 3 tretia veta, ods. 5 tretia veta a ods. 6 tretia 
veta zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov.

III.
Obecné zastupiteľstvo v Palárikove
A/ zriaďuje obecnú radu 
B/ volí za členov obecnej rady poslancov: Ing. Vít Drgon, Ing. Róbert 

Židuliak, Mgr. Eva Dubcová, Ing. Alžbeta Husková 
IV.

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 
A/ zriaďuje komisie, a to:
-  komisiu finančnú, pre správu obecného majetku a podnikateľskú 
činnosť,

-  komisiu výstavby, územného plánovania, dopravy a verejného 
poriadku,

- komisiu sociálnu, bytovú, kultúry, športu a práce s mládežou,
- komisiu životného prostredia,
-  komisia podľa ústavného zákona č. 357/2004 Z.z., v znení zák. 
č. 545/2005 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií 
verejných funkcionárov

B/ volí
1a/  predsedu komisie finančnej, pre správu obecného majetku 

a podnikateľskú činnosť Ing. Róberta Židuliaka, poslanca OZ
1b/  členov komisie: poslancov – Bc. Branislava Bízika a Mgr. Rudolfa 

Kodadu
2a/  predsedu komisie výstavby, územného plánovania, dopravy 

a verejného poriadku: Mgr. Eriku Bršelovú, poslankyňu OZ
2b/ členov komisie: poslancov – Ing. Víta Drgona a Tomáša Slivoňa

3a/  predsedu komisie sociálnej, bytovej, kultúry, športu a práce 
s mládežou PaedDr. Miroslavu Tóthovú, poslankyňu OZ

3b/  členov komisie: poslancov Mgr. Evu Dubcovú a Andreu Jančárovú
4a/  predsedu komisie životného prostredia Ing. Alžbetu Huskovú, 

poslankyňu OZ
4b/ člena komisie: poslanca Jaroslava Bujačka
5a/  predsedu komisie, podľa ústavného zákona č. 357/2004 Z.z., v znení 

zák. č. 545/2005 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone 
funkcií verejných funkcionárov Mgr. Evu Dubcovú, poslankyňu OZ

5b/  členov komisie: poslancov Ing. Róberta Židuliaka, Ing. Víta 
Drgona, a Mgr. Eriku Bršelovú

C/ ukladá zvoleným predsedom komisií v bode 1a/ až 4a/ pripraviť 
návrh na voľbu členov komisie z radov obyvateľov obce a iných osôb 
z radov odborníkov.

Termín: do 15. 02. 2011
V.

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove, v intenciách zákona č. 36/2005 Z.z. 
o rodine v platnom znení, poveruje Ing. Alžbetu Huskovú, poslankyňu 
OZ, Mgr. Evu Dubcovú, poslankyňu OZ uzatváraním manželstva pred 
matričným úradom.

VI.
Obecné zastupiteľstvo v Palárikove určuje v súlade so zákonom 

NR SR č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch 
starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov, v rozsahu 
určenom obecným zastupiteľstvom uznesením č. 29/100624, časť V. 
odst. 2/, mesačný plat starostu obce podľa § 4 ods. 1 zák. č. 253/1994 Z.z. 
o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov 
miest, v platnom znení, bez ďalšieho zvýšenia.

VII.
Obecné zastupiteľstvo v Palárikove určuje
a/  pre poslancov odmenu vo výške 16,60 € za každé zasadnutie 

obecného zastupiteľstva, obecnej rady a komisie OZ,
b/  pre poslanca OZ, ktorý vykonáva funkciu šéfredaktora obecných 

novín odmenu vo výške 66,38 € za každé číslo NN.
VIII.

Obecné zastupiteľstvo, v súlade so zákonom č. 138/1991 Zb. o majetku 
obce v znení neskorších predpisov ako i v zmysle § 8 ods. 1 VZN obce 
č. 7/2009 o hospodárení s majetkom obce schvaľuje zmluvný odplatný 
prevod majetku obce predajom nehnuteľností – pozemkov v k.ú. 
Palárikovo takto:

1/ pozemok C-KN parc.č. 1268/21, záhrada o výmere 1037 m2 a pozemok 
C-KN parc. č. 1268/49, záhrada o výmere 492 m2 v prospech kupujúcej:

Tatiana Voderadská rod. Jarjabková, bytom Palárikovo, Štefánikova 
ul. č. 278 za znalcom stanovenú cenu 6.300,00 €,

2/ pozemok C-KN parc.č. 1136/11 vedená ako orná pôda o výmere 
2343 m2 (užívaná ako záhrada) v prospech kupujúceho:

Igor Koník, trvale bytom Palárikovo ul. 29. augusta č. 24 za znalcom 
stanovenú cenu 9.400,00 €. 

IX.
Obecné zastupiteľstvo, po prerokovaní predloženého návrhu, v intenciách 

§ 2/ ods. 2/ zákona č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových 
pomeroch starostov obcí a primátorov miest, v platnom znení, s použitím 
§ 116 ods. 3 zákonníka práce schvaľuje vyplatenie časti nevyčerpanej 
dovolenky za rok 2010 v rozsahu 9 dní pre Mgr. Jozefa Derňára. 

X.
Obecné zastupiteľstvo, na základe dožiadania kupujúcich, v súlade so 

zákonom č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, mení 
vlastné uznesenie č. 31/100902 zo dňa 2. 9. 2010 časti VIII. ods. A/ 2/ takto:

schvaľuje v súlade so zákonom č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov zmluvný prevod majetku obce - pozemok v k.ú. 
Palárikovo C-KN parc. č. 1268/20 vo výmere 875 m2, druh pozemku 
záhrada v prospech kupujúcej Tatiany Voderadskej rod. Jarjabkovej, 
bytom Palárikovo, Štefánikova 278, za znalcom stanovenú cenu. 

V Palárikove 27. 12. 2010 RSDr. Bernard Roštecký
starosta obce
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k č i 3

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO PALÁRIKOVO
UZNESENIE číslo 02/11015

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO PALÁRIKOVO
UZNESENIE číslo 03/110303 

Obecné zastupiteľstvo, po prerokovaní predloženého návrhu
A/ konštatuje, že 
v súlade s vlastným uznesením obecného zastupiteľstva č. 26/100211 

zo dňa 11. 02. 2010 sa pokračuje v realizácii projektu „Priemyselný park 
Palárikovo“ v rámci opatrenia 1.2 OP KaHR, na ktorý bola schválená 
zmluva o nenávratnom finančnom príspevku

B/ schvaľuje 
v súlade s § 9 ods. 2/ písm. a/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v platnom znení predloženú kúpnu zmluvu na kúpu nasledovných 
pozemkov registra „C“ v k.ú. Palárikovo

parc. č. 4906/2, orná pôda o výmere 56.412 m2,
parc. č. 4906/16, ostatné plochy o výmere 11.402 m2,
parc. č. 4906/18, orná pôda o výmere 15.116 m2,
parc. č. 4906/19, orná pôda o výmere 36.392 m2,
parc. č. 4907/2, ostatné plochy o výmere 19.401 m2 a
parc. č. 4907/6, ostatné plochy o výmere 726 m2

za cenu 583.708,78 €, do výlučného vlastníctva obce Palárikovo, 
IČO: 00309176.

V Palárikove 15. 02. 2011 RSDr. Bernard Roštecký
starosta obce

Obecné zastupiteľstvo správu o činnosti obecnej rady od 27. decembra 
2010 do 03. marca 2011 a kontrolu plnenia uznesenia z I. a II. zasadnutia 
obecného zastupiteľstva 

A/ berie na vedomie a súčasne ju
B/ schvaľuje bez pripomienok poslancov obecného zastupiteľstva.

II.
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje
1/  Správu o plnení úloh na úseku požiarnej ochrany za rok 2010 a
2/  Úlohy na úseku požiarnej ochrany na rok 2011, podľa predlohy. 

III.
Obecné zastupiteľstvo
A/ konštatuje, že
-  v roku 2010 bolo zaznamenaných 83 priestupkov, z ktorých bolo 72 

objasnených,
-  najviac priestupkov 35 bolo zaznamenaných za porušenie § 50 zák. 
č. 372/90 Zb., t.j. drobné krádeže a poškodzovanie majetku,

-  ďalšou početnou skupinou boli priestupky proti verejnému poriadku, 
proti občianskemu spolunažívaniu, ako i neuposlúchnutie výzvy 
verejného činiteľa,

-  naďalej pretrvávajú priestupky, ktoré občania spáchajú proti VZN 
– klasicky je to napr. nedodržiavanie podmienok držania psov, 
podmienok nakladania s komunálnym odpadom,

- boli riešené aj priestupky na úseku bezpečnosti a plynulosti cestnej 
premávky, ako aj niektoré ďalšie početne v menšom rozsahu

B/  schvaľuje správu o činnosti Obecnej polície za rok 2010, podľa predlohy
C/  odporúča RSDr. Bernardovi Rošteckému, starostovi obce, v priebehu 

roku 2011 vytvárať postupne zlepšenie materiálnych podmienok 
práce obecnej polície, podľa finančných možností obce, s osobitným 
zreteľom na prevádzku strelnice. 

IV.
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje 
1/ správu o plnení úloh v rozvoji vzdelávania, kultúry a športu za rok 2010,
2/ zhodnotenie činnosti zboru pre občianske záležitosti za rok 2010,
3/ zámery kultúrneho a športového rozvoja v roku 2011, podľa predlohy. 

V.
Obecné zastupiteľstvo 
A/ berie na vedomie zhodnotenie plnenia kontrolnej činnosti a výsledky 

previerok hlavného kontrolóra ako aj prijatých opatrení za II. polrok 2010
B/ schvaľuje doplnený plán kontrolnej činnosti na rok 2011. 

VI. 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje úlohy obce súvisiace s prípravou 

plnenia rozvojových úloh obce v roku 2011, podľa predlohy. 
VII.

Obecné zastupiteľstvo 
A/  akceptuje návrh komisie finančnej, pre správu obecného majetku 

a podnikateľskú činnosť na realizáciu navrhnutých úsporných 
opatrení pre rozpočtový rok 2011 na zníženie celkových príjmov ako 
aj celkových výdavkov o – 30.000,- €

B/ schvaľuje
1/ rozpočet obce na rok 2011

v príjmovej časti celkom vo výške 1,358.326,- €,
z toho: celkové príjmy ZŠ K. Strmeňa s MŠ vo výške 8.300,- €,
            celkové výdavky spolu vo výške  1,358.326,- €,
z toho: celkové výdavky ZŠ K. Strmeňa s MŠ vo výške  338.300,- €. 
2/ orientačný rozpočet obce na rok 2013
celkové príjmy spolu vo výške 1,510.466,- €,
z toho: celkové príjmy ZŠ K. Strmeňa s MŠ vo výške 8.500,- €,
            celkové výdavky spolu vo výške 1,510.466,- €,
z toho: celkové výdavky ZŠ K. Strmeňa s MŠ vo výške  358.500,- €.
C/  berie na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu 

obce na roky 2011 a 2013, podľa predlohy.
D/  určuje príspevok na stravu (na teplé jedlo) pre odkázaných občanov 

(dôchodcov) a to vo výške 0,30 € za obed od 01. 04. 2011.
E/  žiada  RSDr. Bernarda Rošteckého, starostu obce, zabezpečiť reali-

záciu prijatých úsporných opatrení v celom hospodárstve obce. 
VIII.

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje časové plány práce orgánov obce na 
I. polrok 2011, podľa predlohy. 

IX.
Obecné zastupiteľstvo, na základe predložených návrhov, volí 
1.1  za členov komisie finančnej, pre správu obecného majetku a pod-

nikateľskú činnosť: Ing. Monika Jančárová, Ing. Štefan Kovalčík 
1.2 a Evu Kurucovú, za tajomníčku komisie 
2.1  za členov komisie sociálnej, bytovej, kultúry, športu a práce 

s mládežou: Mgr. Slávka Belanová, MUDr. Ján Rudinský, Mgr. Ivana 
Ševčíková, Ing. Štefan Kovalčík, Ivan Mančík, Marta Révaiová 

2.2 a Ľudmilu Juríkovú, za tajomníčku komisie 
3.1  za členov komisie výstavby, územného plánu, dopravy a verejného poriadku: 

Ing. Vladimír Hakke, Ing. Magdaléna Mellenová, Ladislav Stojka,
3.2 a Alžbeta Jankulárová, za tajomníčku komisie 
4.1  za členov komisie životného prostredia: Miroslav Pápeš, Ing. Alena 

Hrdinová, Bc. Ľubica Karasová 
4.2  a Ing. Iveta Markusková, za tajomníčku komisie 

X.
Obecné zastupiteľstvo, po prerokovaní predloženého návrhu a odporú-

čania obecnej rady,
A/ ruší vlastné uznesenie OZ č. 28/100429 bod V. odst. 4, zo dňa 29. 04. 2010
a na základe novej žiadosti 
B/ schvaľuje v súlade s § 9a ods. 2 písm. c/ zákona 138/1990 Zb. o majetku 

obcí priamym predajom odplatný prevod z majetku obce v k.ú. Palárikovo
1/  pozemok zastavané plochy a nádvoria parc.č. 1908/337 o výmere 

349 m2, za cenu vo výške 1.658,45 €,
2/  pozemok záhrada parc. č. 1908/182 o výmere 651 m2, za cenu vo 

výške 3.093,55 €
v prospech kupujúcej: Natália Chabanová, Štúrova 21, Palárikovo. 

XI.
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu komisie životného 

prostredia, ktorú predložila predsedníčka komisie.
V Palárikove 03. 03. 2011 RSDr. Bernard Roštecký

starosta obce



Poďakovanie i želanie
Kde inde ako na stránkach Našich Novín 

sa patrí poďakovať pani Ing. Alžbete 
Huskovej za všetku prácu, obetavosť a čas, 
ktorý tomuto periodiku venovala. Bola to 
práve ona, ktorá pred dvanástimi rokmi 
prišla s myšlienkou založenia obecných 
novín v Palárikove, aby občania dostávali 
do svojich domovov neskreslené informácie 
o dianí v obci. Bola to ona, ktorá novinám 
dala tvár a filozofiu a bola to ona, čo sa 
takmer denne venovala ich obsahovej 
náplni. Počas dvanástich rokov tak vytvorila 
dielo, ktoré získalo za svoju kvalitu 
a celospoločenský prínos ocenenia na 
celoslovenskej úrovni. Naše noviny sa pod 
jej vedením stali historickým svedectvom 
našej doby v obecnom kontexte. Ďakujem 
Vám, pani inžinierka, za Vašu obetavú 
prácu a verím, že Vaše pútavé a hodnotné 
príspevky sa budú i naďalej objavovať na 
stránkach Našich novín. 

Zároveň mi dovoľte zaželať veľa 
úspechov pri tvorbe Našich novín pánovi 
Ing. Miroslavovi Klemanovi, ktorého som 
poveril ich vedením v tomto volebnom 
období.

Dr. Bernard Roštecký
starosta obce



Vážení čitatelia Našich Novín,
po prvýkrát sa na Vás obraciam z pozície 

vedúceho redaktora tohto periodika, 
ktoré si počas uplynulých rokov získalo 
Vašu priazeň a veľkú obľubu. Viem, že 
prebrať štafetu po predchádzajúcej vedúcej 
redaktorke, nebude vôbec ľahké a na 
začiatku sa určite nevyhneme chybám, či 
nedostatkom pri tvorbe novín. Som však 
presvedčený, že s pomocou novovytvorenej 
redakčnej rady a vlastne i Vás čitateľov 
a potencionálnych dopisovateľov sa nám ich 
podarí prekonať. Chcel by som preto touto 
cestou vyzvať predstaviteľov samosprávy, 
zástupcov spoločenských organizácií 
a združení, občanov, skrátka všetkých, 
ktorým nie sú ľahostajné veci verejné, 
aby sa aktívne podieľali na výrobe novín. 
Mojím zámerom je obsiahnuť na stránkach 
novín celú problematiku života obce a jej 
obyvateľov, nielen z tej krajšej a úspešnejšej 
stránky, ale aj z tej horšej. Preto chceme 
vytvoriť aj nové rubriky, ktoré tento zámer 
podporia. Napríklad Za toto sa hanbíme, 
Pomôžte vyriešiť, Názor občana, či Zaslúžia 
si pochvalu... Verím, že spoločnými silami 
sa nám podarí pokračovať v dobrom diele 
a spoločne napíšeme aj novú kapitolu 
Našich novín.

Ing. Miroslav Kleman
vedúci redaktor
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Najväčšiu časť energií v sa mo správnom sektore 
a v domácnostiach tvorí energia potrebná na vyku-
rovanie a preto je dôležité vybrať si správny zdroj 
tepla. Medzi jedny z najefektívnejších patrí tepelné 
čerpadlo.

Tepelné čerpadlo je zariadenie, ktoré odčerpáva 
tepelnú energiu z okolitého prostredia a odovzdáva 
ju vykurovaciemu systému bez rozdielu na jeho 
konštrukciu – teda či máme inštalované podlahové 
vykurovanie alebo radiátory. Tepelné čerpadlá patria 
medzi moderné, ekologické a úsporné systémy na 
prípravu teplej vody, vykurovania a taktiež aj na 
chladenie.

Ekonomické dôvody nás nútia zaoberať sa 
znižovaním odberu energie (aj z dôvodu jej 
stále stúpajúcej cene) a to nielen pri investičnej 
príprave novostavieb, ale aj pri prevádzkovaní už 
jestvujúcich starších budov, ktoré po rokoch nutne 
potrebujú svoju údržbu.

V podmienkach našej samosprávy je najväčším 
odberateľom zemného plynu, ako vykurovacieho 
média, základná škola.

V uplynulom volebnom období sa nám podarilo 
objekt školy zrekonštruovať. Boli vymenené 
drevené okná a dvere za plastové, zateplili sme 
obvodový plášť celej budovy a zateplená bola 
aj samotná strecha, pričom sa zmenil aj jej tvar. 
Týmto sa nám čiastočne podarilo znížiť energetickú 
náročnosť budovy. Projekt však v tom čase neriešil 
kotolňu – ako zdroj tepla.

V kotolni boli inštalované plynové kotle ešte 
počas jej výstavby a aj keď po 30 rokoch slúžia 
bolo len otázkou času, kedy sa prejavia nedostatky, 
nehovoriac o ich funkčnosti a efektívnosti.

Druhý polrok 2010 sa niesol v znamení prípravy 
a samotnej realizácie nového zdroja tepla pre 
základnú školu.

Novovybudovaný zdroj tepla, uvedený do 
prevádzky v predvianočnom čase 2010 pozostáva 
z kaskádového zapojenia viacerých vykurovacích 
kotlov a plynových absorpčných tepelných čerpadiel, 
tepelný výkon jedného zariadenia v kaskáde je cca 
35 kW. Nový zdroj tepla je umiestnený na streche 
pôvodnej kotolne. Konštrukcia vykurovacích 
zariadení je prispôsobená na inštaláciu do 
vonkajšieho prostredia bez potreby akéhokoľvek 

ochranného prekrytia. Týmto technickým riešením 
nebol obmedzený chod pôvodnej plynovej kotolne 
ani počas inštalácie nového zdroja tepla.

Veľmi zaujímavé sú aj ďalšie technické 
parametre: priemerné využitie energie z OZE je 
minimálne 25 %, tepelné čerpadlá pracujú v systéme 
vzduch/voda, reálne zníženie CO

2
 emisií o 40 % 

oproti pôvodnej technológii z jestvujúcej plynovej 
kotolni je v súlade s dlhodobou koncepciou rozvoja 

tepelného hospodárstva. Ako primárny zdroj 
energie sa naďalej užíva zemný plyn. Kotolňa je 
monitorovaná a riadená 24 hod. denne, resp. 365 
dní dodávateľom tepla, čo je veľmi dôležité a je 
tu výhoda okamžitej informovanosti o aktuálnej 
spotrebe a vývoji nákladov na teplo. Súčasťou 
dodávky kotolne bude aj vyregulovanie vykurovacej 
sústavy objektu na jeho konkrétne podmienky 
a jedinečné potreby užívateľa.

Nový tepelný zdroj bude podliehať podľa 
príslušných právnych noriem o tepelnej energetike 
registrácii na Úrade pre reguláciu sieťových odvetví.
Čo je pre našu samosprávu najpodstatnejšie? 

Predišli sme pravdepodobnej havárii starej plynovej 
kotolne, inštaláciu nového moderného zdroja tepla 
sme nemuseli bezprostredne uhradiť z rozpočtu 
obce, ale bude sa uhrádzať vo forme odberu tepla. 
Doba viazanosti odberu tepla je zmluvne stanovená 
na 10 rokov, pričom počas celej doby viazanosti sú 
garantované ceny tepla.

Je to v podmienkach samo správy na Slovensku 
ojedinelý, v podstate pilotný projekt a nasledovania 
hodný príklad znižovania energetickej nároč nosti 
budovy školy. Alžbeta Jankulárová

prednostka OcÚ

Znižovanie energetickej náročnosti 
musí byť našim hlavným cieľom

v rámci verejno-prospešných prác. Budeme 
sa o tieto aktivity usilovať aj v budúcnosti. 
V navrhovanom rozpočte na rok 2011 sa 
Finančná komisia snažila nájsť rezervy, aby 
sme aj túto dôležitú úlohu samosprávy dokázali 
v budúcnosti plniť v prospech občanov. V tomto 
roku sa napríklad podarilo navýšiť príspevok na 
30 centov pre seniorov pri odbere stravy. 

Na záver chcem zdôrazniť, že všetka činnosť 
samosprávy našej obce sa odvíja od výšky fi nancií, 
ktoré môžu byť poskytnuté na jej rozvoj a služby 
občanom. Obec má určité fi nančné záväzky vo 
výške vyše 60 tisíc €, ktoré musí v tomto roku 
vyrovnať. Navrhovaný rozpočet nie je preto ani 
v tomto roku ideálny. Napriek tomu sa vďaka práci 
fi nančnej komisie podarilo vytvoriť rozpočet, 
ktorý dáva základy na vytvorenie vlastných 

fi nančných zdrojov do rokov budúcich, akúsi 
rezervu na realizáciu našich vlastných zámerov 
a cieľov, o ktorých sa najmä koncom minulého 
roka hovorilo veľmi podrobne. V rozpočte 
sa premietla snaha o zvýšenie príjmovej 
oblasti a úsilie šetriť vo výdavkoch vo vačšine 
rozpočtových kapitol. Či už ide o obmedzenie 
výdavkov v energiách, prevádzkových nákladoch 
jednotlivých súčastí obce, ako je Dom kultúry, 
OTJ, Technické služby a samozrejme aj náklady 
v položke mzdy a odvody. Tiež musíme mať 
na zreteli záujem posilniť podporu Základnej 
školy K. Strmeňa s Materskou školou. Verím, že 
spoločnými silami a uvážlivým postupom sa nám 
podarí splniť všetky zámery a vytvoriť dostatočné 
rezervy na plnenie ďalších cieľov rozvoja 
v rokoch budúcich. Dr. Bernard Roštecký

starosta obce

dokončenie zo str. 1



S radosťou oznamujeme všetkým priaznivcom litera-
túry pre deti a mládež, ale aj našim rovesníkom a peda-
gógom, že Knižnica A. Bernoláka v Nových Zámkoch 
vydala v Roku kresťanskej kultúry 2010 na Slovensku 
personálnu bibliografiu o pani Márii Chovancovej, ktorá 
bola veľkou šíriteľkou kresťanskej kultúry a slova.

Bibliografia bola zaslaná aj do Národného biografické-
ho ústavu s cieľom dostať Máriu Chovancovú do slovníka 
spisovateľov pre deti a mládež.

Bibliografia bola vydaná vo forme elektronického do-
kumentu, ktorý si môžete prečítať na www.abkniznica.sk 
/edičná činnosť/bibliografia.

Alžbeta Jankulárová
prednostka OcÚ

V mesiaci január 2011
životné jubileum oslávili:
70 rokov

Gabriela Šabíková
Klára Dragúnová
Katarína Bosáková
Albína Šrámková

75 rokov
Alexander Šóš

80 rokov:
Helena Ölvecká
Magdaléna Tomšíková

90 rokov:
Jozef Šrámek

V mesiaci február 2011
životné jubileum oslávili:
70 rokov:

Margita Ťažárová
Malvína Markusková

80 rokov:
Mária Samuelová
Helena Mančíková
Anna Krnáčová

85 rokov:
Emma Filová

90 rokov:
Alexander Vitek

Narodili sa:
Viktória Tomčíková,

Marek Hotár, Zoe Kováčová,
Sebastián Chovan, Ján Otruba, 
Alex Smolík, Lea Lovászová,

Vanesa Pánisová

Rozlúčili sme sa:
Štefan Kováč  80-ročný
Katarína Jankulárová 77-ročná
Katarína Palacková 75-ročná
Mária Šáteková 75-ročná
Magdaléna Podbehlá 79-ročná
Karol Hatina 74-ročný
Oľga Baczková 79-ročná
Elena Krásna 82-ročná
Lýdia Šrámková 80-ročná
Jozef Šrámek 80-ročný
Ladislav Stojka 56-ročný
Ľuboš Matunák 27-ročný
Ján Štepník 57-ročný
Mária Pavelková 82-ročná
Alexander Pintér 81-ročný
Ľudovít Viola 77-ročný
Štefan Lukáč 72-ročný
Anna Ďurišová 81-ročná
Irena Garajová 63-ročná
Milan Belan 56 ročný
Ľudovít Keresztes 50 ročný

Mária Viteková,
matrikárka Ocú

Zdalo by sa, že dôchodcovia majú času až-až 
a nevedia, čo s ním. Vôbec to nie je pravda. Mnohí 
z nás, najmä tí zdatnejší, si ešte nájdu prácu, hoci len 
na pár hodín, iní pracujú v záhradke, na ktorú nemali 
toľko času, ďalší pomáhajú pri výchove vnúčat, alebo 
sa venujú chovu domácich zvierat. Na všetky tieto 
aktivity však pri najlepšej vôli niet už toľko síl ako 
zamladi. Preto sa treba naučiť aj trochu oddychovať. 
Členovia ZO – JDS v Palárikove pod vedením pani G. 
Šrámkovej našli spôsob ako žiť svoj život tak, aby sa 
radovali a tešili zo všetkého dobrého a pekného, akým 
sú napríklad naše spoločné dôchodcovské stretnutia. 

Dňa 29. decembra 2010 sa 43 členov našej 
organizácie stretlo pri spoločnom stole, aby zavŕšili 
starý rok. Spolu sme bilancovali všetko,čo sme zažili 
doma i v našej organizácii. Samozrejme, bol čas i na 
predsavzatia a želania do budúcnosti. Aký by to bol 
záver roka bez spevu, hudby a tanca. O dobrú náladu 
sa nám postarala hudobná skupina pri Dome kultúry 
pod vedením Paľka Révaia. 

Pri milom stretnutí sme si uvedomili, že život nie 
je iba o starostiach a práci, ale treba sa aj stretávať, 
potešiť a zabaviť sa. Nám sa to na našu veľkú radosť 
skutočne podarilo. 

Tak tomu bolo i dňa 7. februára 2011 na našom 
tradičnom fašiangovom „Šiška bále“. V rámci akcie 
„sami sebe“ sa stoly prehýbali pod fašiangovými 
dobrotami. Rozvoniavali šišky, fánky, klobásy, 
dobré vínko i pálenka z ovocia záhradky. Vzájomne 
sme ochutnávali špeciality, chválili a vymieňali 
svoje recepty. Aká by to bola zábava bez tomboly. 
Bola bohatá a pripravili si ju dôchodcovia jeden pre 
druhého. Peknými cenami prispela i naša základná 
organizácia. Do tanca a na počúvanie hrala opäť 
hudobná skupina Pavla Révaia. Je dokázané, že tanec 
je skvelým prostriedkom duševného osvieženia. 
Dokáže zlepšiť náladu, obohatí náš život a robí ho 
radostnejším. Tanec podnecuje mozog, aby uvoľňoval 
chemické látky, endorfíny a enkefalíny, ktoré 
potláčajú bolesť, tlmia úzkosť a vytvárajú pocit dobrej 
nálady. 83 prítomných dôchodcov tento pocit zažilo. 
Spolu s nami sa zabával aj pán starosta Dr. Bernard 
Roštecký s manželkou. Ďakujeme, že prijali pozvanie 
i za dobré vínko. Bola to zábava bez honosných 
plesových rób, bez strojenosti, bez zbytočnej pýchy, 
ale s veľkou dávkou úprimnosti. Spoločne sme strávili 

dve pekné popoludnia, plné zábavy, spevu, smiechu, 
rozhovorov a tanca, lebo ako sa hovorí, tanec rozprúdi 
krv až do varu. Spokojní boli všetci, duša sa tešila, 
telo výskalo. Odchádzali sme nabití pozitívnou 
energiou a s prísľubom, že sa opäť stretneme na našich 
podujatiach. Lebo niet nič horšieho ako samota. 
Staršieho človeka umára, niekedy viac ako choroba. 
Nie je nič horšie, ako keď sa človek cíti opustený. 
Práve v týchto momentoch zohráva svoju najväčšiu 
úlohu naša Jednota dôchodcov Slovenska, do ktorej 
pozývame spoluobčanov – dôchodcov.

Po Fašiangoch všetci túžobne očakávame jar, 
slnkom prehriate dni, novým životom prevoňaný 
vzduch, ktorý nás láka na prechádzky a prispieva 
k dobrej nálade. V tomto radostnom rozpoložení 
nesmieme zabudnúť i na obdobie pôstu, ktoré 
začína 40 dní pred Veľkou nocou. Zastavme sa na 
chvíľu, zamyslime sa, aby sa nám nestalo, že kvôli 
negatívnemu správaniu prepasieme chvíle, ktoré nám 
pôstne obdobie dáva. Prináša nám nové poznanie, 
podnety a záleží len na nás ako ich zužitkujeme a či 
ich vôbec dokážeme vnímať. Naučme sa pokore, 
láske, aby sme mali okolo seba ľudí s ktorými je nám 
dobre. V každom z nás je totiž tichá bolesť, ktorá je 
vlastne mementom Veľkej noci.

Pre náš hriech ho týrali a prebodli mu bok.
Ako veľmi ľúbil nás On, boží baránok.
Jemu svoju bolesť zver.
On zaseje do duše mier.
Požehnané veľkonočné sviatky Vám želá výbor ZO 

- JDS Palárikovo Elena Šrámeková



Modlitba sv. Františka
Daj, aby som sa snažil 
Skôr potešiť iných, než aby mňa potešili
Skôr chápať iných, než aby mňa chápali
Skôr milovať iných, než aby mňa milovali
Niekoľko členiek našej organizácie inšpirované 

touto modlitbou i vlastným cítením navštevuje hospic 
sv. Františka Assisi. Svojou prítomnosťou, slovami 
povzbudenia i malými pozornosťami, pomáhajú 
prežiť klientom zariadenia ťažké obdobie svojho 
života. Nech sú príkladom aj pre ostatných členov ZO 
– JDS v Palárikove. Elena Šrámeková 
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Jozef 
Gregor 

Miroslav 
Mikulec

Ing. Andrea 
Stanková
Zuzana 

Samuelová

–

–

Uzavreli
manželstvo:

SPOLOÈENSKÁ 
RUBRIKA

Dôchodkom 
sa život nekončí

Mária Chovancová – naša pani učiteľkaMária Chovancová – naša pani učiteľka



6 Naše noviny

Ešte máme v živej pamäti, keď sme vlani na jeseň hasili horiace 
hniezdo bocianov na Partizánskej ulici.

Bociany, ako všetci vieme, sú nielen krásne chránené vtáky, ale tvoria 
už roky kolorit križovatky ulíc Partizánskej a Mederskej. Radi by sme 
boli, a vytvárame k tomu podmienky, aby sa bociany na jar k nám 
vrátili a preto sme pripravili nové kovové hniezdo. 2. marca pracovníci 
technických služieb hniezdo umiestnili na podperný bod sekundárnej 
elektrickej siete.

Teraz už len budeme sledovať, či sa párik bocianov prinavráti a usadí 
sa v novom hniezde.  Alžbeta Jankulárová

prednostka OcÚ

Začiatkom marca 3. 3. 2011 hostila Základná škola na Nábrežnej ulici 
v Nových Zámkoch florbalové družstvá starších žiačok na súťaži Orion 
Florbal cup. Zúčastnili sa dievčatá z Palárikova, Trávnice, Dedinky 
a z dvoch novozámockých škôl – na Nábrežnej ulici a Mostnej. Naše 
žiačky najprv odohrali zápas s Trávnicou, kde Ulická a Kucharová 
zabezpečili svojimi gólmi isté víťazstvo: 5:1 (Ulická - 3, Kucharová - 
2) a ich skórovanie sa opakovalo aj v zápase s Dedinkou s výsledkom 
3:2. Hoci sa našim nepodarilo zdolať Nábrežnú a Mostnú (Nábrežná – 
Palárikovo 3:1, Mostná – Palárikovo 4:3), kde opäť zabodovali Ulická 
(1, 2 góly) a Kucharová (0, 2 góly), vyšplhali sa na krásne 2. miesto 
v tabuľke. Od postupu ich delil iba jediný bod, ktorý mala naviac ZŠ na 
Nábrežnej ulici v Nových Zámkoch.

Výsledná tabuľka:
ZŠ Nábrežná 7 bod.
ZŠ Palárikovo 6 bod.
ZŠ Dedinka 4 bod.
ZŠ Mostná  3 bod.
ZŠ Trávnica 0 bod.
Reprezentovali nás: D. Ulická (7.A), G. Samuelová, F. Šutková, 

R. Kusalíková (7.B), K. Pylypovová, J. Stoličná, D. Kováčová (8.A), 
K. Kucharová (8.B), S. Červená, K. Chovancová (9.A).

Všetky naše hráčky sa výborne osvedčili, aktívne sa zapájali do hry 
a s radosťou a s cieľom vydať zo seba všetko ukázali, že na to majú, aby 
sa čoskoro vyšvihli medzi najlepších. Patrí im naša vďaka, že výborne 
reprezentujú našu školu i obec a držíme im palce, aby sa im v najbližšej 
dobe podarilo zdolať všetkých súperov. Slavomíra Belanová

1. februára 2011 zorganizovala miestna organizácia červeného krí-
ža prvý odber krvi. Veľmi nás teší, že v našej organizácii pribúdajú 
prvodarcovia. Pri prvom tohtoročnom odbere darovala krv po prvý-krát 
Lenka Samuelová. Tento rok darovalo krv 35 darcov. V tomto počte 
sú zahrnutí aj darcovia, ktorí darovali krv individuálne pred termínom 
spoločného odberu na transfúznej stanici v Nových Zámkoch. Najbližší 
spoločný odber bude dňa 7. 4. 2011. Dúfame, že naši darcovia prídu čo 
v najväčšom počte.

 Ako každý rok, aj v tomto roku sa pripravuje okresná súťaž Hliadok 
mladých zdravotníkov, na ktorej sa zúčastnia aj žiaci ZŠ Karola Strmeňa, 
ktorí pracujú v záujmovom krúžku

Všetkým darcom krvi ďakujeme!
 Predsedkyňa MO SČK Mária Šátková

Krajský úrad životného prostredia v Nitre, podľa § 22 ods. 1 a 6 zákona 
č. 543/2002 Z.z. o ochrane prírody a krajiny v znení neskorších predpisov 
ustanovil prírodnú rezerváciu „Palárikovké lúky“. Prírodnú rezerváciu 
vyhlásil Vyhláškou KÚ ŽP v Nitre č. 1/2011 zo dňa 14. 01. 2011.

Prírodná rezervácia sa nachádza v katastrálnom území obce Palárikovo 
na pozemkoch parc.č. 4450 a parc. č. 4466 a má výmeru 16.9313 ha 
(pravostranne pozdĺž železničnej trate smerom do Tvrdošoviec). 

Účelom vyhlásenia prírodnej rezervácie je zabezpečenie ochrany 
zachovalých biotopov európskeho významu: nížinné a podhorské kosné 
lúky (6510) a vnútrozemské slaniská a alané lúky (1340) a druhov 
európskeho významu: pichliač úzkolistý (cirsium brachycephalum) 
a kunka červenobruchá (bombina bombina).

V prírodnej rezervácii platí štvrtý stupeň ochrany. Označenie prírodnej 
rezervácie v teréne zabezpečí Štátna ochrana prírody Slovenskej 
republiky, Regionálne centrum ochrany prírody v Bratislave, Správa 
Chránenej krajinnej oblasti Dunajské luhy do šiestich mesiacov odo dňa 
nadobudnutia účinnosti predmetnej vyhlášky. Alžbeta Jankulárová

prednostka OcÚ

OČAKÁVAME NÁVRAT BOCIANOV Prírodná rezervácia 
„Palárikovské lúky“

MO SČK v Palárikove 
informuje

Orion Florbal cup 
starších žiačok
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19. januára sa v Dome kultúry uskutočnilo zasadnutie valného zhro-
maždenia Združenia obcí pre trvalo udržateľné nakladanie s komunálnymi 
odpadmi. Zástupcovia 28 obcí z dôvodu zmien vyplývajúcich z výsledkov 
volieb do samosprávy obcí zvolili nového predsedu združenia. Stal sa ním 
RSDr. Bernard Roštecký, starosta obce Palárikovo.

Starostovia zobrali na vedomie hospodárenie za obdobie predchá-
dzajúceho roka, hodnotiacu správu o stave v zabezpečovaní separovaného 
zberu. Schválili rozpočet na nasledujúce obdobie kalendárneho roka. 

Prizvaní hostia – Priatelia Zeme predstavili opätovne svoj zámer podpory 
informačno-propagačnej kampane, v rámci ktorého obce, ktoré prejavia 
o spoluprácu záujem, dostanú bezplatnú sériu materiálov týkajúcich 
sa osvety a propagácie separovaného zberu. Naša obec reflektovala na 
ponuku. V najbližšom čase budú do domácností distribuované kalendáre 
zvozov tuhého komunálneho odpadu a triedeného zberu. Následne 
letáčiky o zbieraných komoditách. Priatelia Zeme tiež prisľúbili osvetu 
na škole. 

Zástupcovia firmy ASEKOL SK prezentovali zámer distribúcie eko-
boxov do priestorov škôl, obchodných prevádzok, resp. obecných úradov 
na zber malých elektronických zariadení a batérií. Naša obec samozrejme 
reagovala na spoluprácu. V najbližších dňoch bude prvý eko-box osadený 
v priestoroch obecného úradu.

Firma AGRO-EKO informovala o možnostiach zhodnocovania 
drobného stavebného odpadu a budúceho zámeru zhodnocovania textílií. 
Zhodnocovanie textílií je v súčasnosti vo fáze testovania. 

V rámci rozsiahlej diskusie sa riešilo niekoľko dôležitých otázok. 
Napríklad zabezpečenie zneškodňovania azbesto-cementovej krytiny, 
ktorá je klasifikovaná ako nebezpečný odpad. Zneškodnenie tejto zložky 

sa realizuje prostredníctvom autorizovaných firiem, ktoré majú na činnosť 
oprávnenie. Problém nastáva pri rekonštrukcii, výmene krytiny, ktorá 
tvorí súčasť hlavne drobných stavieb – hospodárskych budov a garáží.

Zasadnutie bolo určite prínosom pre všetky zúčastnené strany. Ako 
vyplynulo z rokovaní – pre budúce obdobie by mal nastať rozmach 
v oblasti spolupráce a ďalšieho rozvoja v zabezpečovaní šetrného, 
environmentálne nezávadného nakladania s komunálnymi odpadmi.

Ing. Iveta Markusková

Zo zasadnutia valného zhromaždenia

Listy, ktoré potešiaListy, ktoré potešia
Czuczorné Kis Irén 

Chotár Chotár 
Krásny chotár Andódu i Medera, 
Kedy sa zas zaskvieš v kráse májového večera? 
Kto nahradí rozorané jarky, struhy vodou tečúce,
Vysekané kry a stromy pred vetrom nás chrániace? 
Na poliach nám stojí voda, úroda je zničená, 
V Cirgáte je suť a smeti – to sa nik nečervená???
Mosty zničené a plné dier sú, 
Nik sa o ne nestará. 
Až kým tragédia hrajúcich sa detí 
Sťa hrozný chýr, na perutiach nepriletí! 
Tok Cirgáta trstinový porast hatí, 
A na hrádzi zarastený chodník, dávno sa už nekľukatí. 
Hej, rybári, rybári, čo chytajú vaše siete? 
Pod ľadom je veľké bahno, rybu sotva uvidíte. 
Cvendžia stromy v blízkom lese ľadovými konármi, 
Treští, štípe, treskúci mráz, aj krídla vrán omámi. 
Pazúry ich štiepajú strom okolo i sprava, zľava, 
V tejto nemilosrdnej hre - úľava však nenastáva. 
Na jar bahno dookola, popri lese neprejdeš, 
Keď si človek taký múdry, poradíš a odpovieš? 
Toto však už nik nezmení, možno práca?, ľudský um? 
Keby tak vstal pán gróf z mŕtvych...

Popudený týmto zlom, 
V okamihu vidiac toto, 
puklo by mu srdce jeho, 
zemepána šľachetného - sťaby zvon! 

Andovce, 5. decembra 2010

Vážený pán Ing. Imrich Szabó! 
Považujem za veľkú česť, že mám tú možnosť čítať každé vydanie 

palárikovských Našich novín. Bol to pre mňa veľký dar, keď som 
v šiestom čísle novín mala možnosť prečítať si aj môj preložený 
článok. 

Aj touto cestou Vám vyslovujem veľkú vďaku za to, že ste 
môj rukopis preložili a umožnili tým jeho uverejnenie. Prosím 
Všemohúceho Boha o Jeho hojné požehnanie pre Vás a Vašich 
najbližších. 

Zároveň prosím o hojné Božské požehnanie aj pre všetkých, ktorí 
nosia vo svojich srdciach osudy našich obcí. Keď so záujmom čítam 
Vaše články, dovoľujem si tvrdiť, že Vaša neúnavná činnosť nepozná 
hraníc. Vašou činnosťou sa dvíha povedomie a úroveň poznania 
čitateľov palárikovských novín. Vašou záslužnou prácou sa rozširuje 
aj ich vedomostná úroveň a tým vlastne budujete krajší zajtrajšok pre 
nasledujúce generácie. 

Nebolo by dobré, keby sme písali iba pre seba. Oveľa šľachetnejším 
činom je, keď sa so svojimi poznatkami podelíme aj s inými. Na papier 
napísané, šľachetné a hodnotné myšlienky navodzujú porozumenie 
medzi národmi a tým podporujú i MIER vo svete. Toto sú tie pravé 
a trvalé hodnoty, ktoré zostanú zaznamenané pre budúce generácie. 

Ešte raz Vám ďakujem za nezištnú pomoc a ochotu. 
Prajem Vám, ako aj Vašim milým blízkym dobré zdravie, veľa síl, 

vytrvalosti a podpory v rozvíjaní Vašej ďalšej tvorivej a prospešnej 
práci. 

Andovce: 15. januára 2011.

S úctou: Czuczorné Kis Irén

Združenia obcí pre trvalo udržateľné nakladanie s komunálnymi odpadmi
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V malebne obci Opoj neďaleko Trnavy sa začiatkom marca uskutočnila 
4. Konferencia združenia Životnými cestami Jána Palárika. Predstavitelia 
12 obcí, ktoré spája osobnosť tohto významného národného dejateľa 
19. storočia, na stretnutí hodnotili činnosť a hospodárenie združenia za 
uplynulé obdobie, zvolili dozornú a výkonnú radu združenia a schválili 
rozpočet na rok 2011 i plány činnosti na obdobie 2011-2014. Do výkonnej 
rady bol zvolený aj starosta Palárikova. Diskusia sa týkala predovšetkým 
navrhnutého plánu na najbližšie štyri roky. Najvýznamnejším podujatím 
bude tradičné stretnutie palárikovských obcí, ktoré sa uskutoční v apríli 

2012 v Rakovej pri 
príležitosti 190. výročia 
narodenia Jána Palárika. 
Zároveň bude na tomto 
stretnutí vyhlásený 
aj Rok Jána Palárika. 
Duchovný otec zdru-
ženia docent Pavol 
Zemko, Th.D. avizoval 
prípravu druhého diela 
publikácie Európan 
Ján Palárik, ktorý by 
mal vyjsť práve v roku 
2012. Slávnostnejšou 
časťou konferencie 
bolo ocenenie bývalých 
starostov a primátorov, 
ktorí v združení pra-
covali v minulom 
období. Za Palárikovo 
si pamätný list prevzal 
Mgr. Jozef Derňár. 
Prítomný zavŕšili rokovanie konferencie uctením si pamiatky Jána 
Palárika pri pamätnej tabuli na miestnej Základnej škole v Opoji.

 Dr. Bernard Roštecký
starosta obce

Týmito slovami sa prihovoril Kristus z kríža svätému 
Františkovi, vtedy vlastne len mladému švihákovi Francescovi 
Bernardonemu, v rozpadnutom kostole svätého Damiána. Táto 
udalosť naštartovala Františkovo obrátenie. Akosi mimovoľne mi 
tento rok často prichádzajú na um. Nie len preto, že som pri 
birmovke prijal práve meno František. Naša farnosť sa v tomto 
roku pustila do veľkého projektu. Rozhodli sme sa odieť do 
nových šiat národnú kultúrnu pamiatku Farský kostol svätého 
Jána Nepomuckého, ktorý od roku 1764 zdobí našu obec. 
Samozrejme, iniciatíva farnosti v obnove kultúrnych pamiatok 
sa nezačala iba v tomto roku. Spomeniem iba to, čo si sám 
pamätám.

V rokoch 2006-2008 sme nechali kompletne zreštaurovať ka-
menný portál kostola. Potom prišla na rad baroková krstiteľnica 
z roku 1778. Najskôr sme z príspevku + p. Karola Markuska 
zreštaurovali súsošie krstu Krista Pána a teraz je v procese reš-
taurovania aj drevená skrinka krstiteľnice, na ktorú nám asi 
polovicou prispela obec. Na Ministerstvo kultúry SR sme aj 
v tomto roku podali žiadosť o finančný príspevok na reštauro-
vanie hlavného oltára.

Dúfajme, že tentoraz to vyjde. Toľko k minulým a súčasným 
projektom.

Po zreštaurovaní portála však bolo všetkým jasné, že ošarpa-
ná a zničená fasáda, uprostred ktorej svieti nádherný portál, 
pôsobí veľmi rušivo až poburujúco. Môžete sa o tom presvedčiť 
sami: stačí sa pozrieť. Preto sme si opäť vyhrnuli rukávy a pus-
tili sa do hľadania spôsobov a možností, ako obnoviť celú fasá-
du, aby bol aspoň pohľad na kostol z Hlavnej ulice príťažlivý. 
Iste ste už pochopili, rovnako ako my, že najväčším problémom 
sú peniaze. Je to tak, ale nebol to prvý problém. Takmer nepre-
konateľný problém bol vôbec zohnať firmu, ktorá by sa do ta-
kejto opravy pustila a pritom by nás neprinútila zadĺžiť sa na 
celé desaťročia. Vy, ktorí ste už stavebnú firmu hľadali, iste vie-
te, o čom hovorím. Napokon sme po troch rokoch hľadania 
našli firmu, ktorá ponúkla rozpočet ani nie premrštený, ani nie 

zámerne podhodnotený. Zodpovedá konečne reálnej hodnote 
toho, čo sa firma podujala vykonať. Celková suma za lešenie 
a stavebné práce, ktoré sa budú, ak Boh dá, realizovať na jar 
tohto roku, je vyčíslená na cca 39 000 eur.

Tak, a mohli sme sa pustiť do zháňania peňazí. Biskupský 
úrad v Nitre nám prisľúbil finančnú dotáciu a spolu s príspev-
kami farníkov, ktorí naozaj hlboko načreli do svojich rodiiných 
pokladničiek, máme už asi polovicu sumy zaistenú. Oslovili 
sme aj firmy, ktoré sídlia v Palárikove, ako i obecný úrad aby 
nám pomohli s tým, s čím si už ďalej sami pomôcť nevieme. 
Lebo náš kostolík je pre nás veľmi vzácnym miestom a nielen 
preto, že je to kultúrna pamiatka. Je to predovšetkým miesto, 
kde v našej obci prebýva živý Boh. Je to miesto, kde sa ľudia 
stávajú Božími deťmi a dedičmi večného života. Snúbenci si tam 
pred Bohom ako najvyšším svedkom sľubujú manželskú vernosť 
na celý život. Je to miesto, kde sa poskytuje útecha a nádej pre 
tých, ktorí práve prišli o svojich príbuzných, či priateľov. A na-
pokon, je to miesto, kde sa každodenne stretáva kresťanská 
komunita a snaží sa načerpať Božiu milosť, aby sa domov každý 
vrátil aspoň o kúsok lepší.

Preto vás všetkých, milí Palárikovčania, chceme poprosiť 
o pomoc pri obnove fasády nášho chrámu, aby mohol v srdci 
našej obce zažiariť v celej svojej

nádhere. Poteší nás akýkoľvek sponzorský príspevok, ktorý 
môžete priniesť buď osobne na faru, kde ho riadne zaeviduje-
me, alebo zaslať na účet, ktorý bol zriadený zvlášť pre tento 
účel: 2848836154/0200, VÚB a.s. Do poznámok k prevodu 
nezabudnite, prosím, napísať vaše meno, resp. názov vašej fir-
my, aby sme vám vedeli verejne poďakovať v nedeľu v kostole. 
Po dokončení opravy, samozrejme, predložíme vyúčtovanie, 
možno aj prostredníctvom týchto novín, lebo nám záleží na 
transparentnosti každého kroku. 

Za každý váš príspevok už vopred v mene celej farnosti 
Palárikovo srdečne ďakujem. Róbert Horka, 

správca farnosti

Oprav môj dom...Oprav môj dom...

Ján Palárik nás spája
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Po predvianočnom advente sa spoločenská sezóna v Palárikove začala 
plesmi a stretnutiami rôzneho charakteru. Toto najrušnejšie spoločenské 
obdobie v roku je vzhľadom na rôznorodosť požiadaviek organizátorov 
týchto podujatí (výzdoba, priestorové požiadavky, zosúladenie termínov) 
pre nás, pracovníkov domu kultúry, po krátkom vianočnom oddychu „no-
voročnou záťažovou skúškou“. Tento rok situáciu sťažuje aj skutočnosť, 
že stále prebieha rekonštrukcia domu kultúry a to nielen v exteriéri, ale 
aj v interiéri. Napriek sťaženým pracovným podmienkam sa snažíme 
vychádzať v ústrety požiadavkám občanov i jednotlivých spoločenských 
organizácií, čomu nasvedčuje aj fakt, že počas prvých dvoch mesiacov 
roku 2011 sa uskutočnilo už niekoľko podujatí.
19. 1. 2011 –  stretnutie starostov obcí 
21. 1. 2011 –  stretnutie členov a sympatizantov SNS
22. 1. 2011 –  ochutnávka destilátov, zákuskov a slaného pečiva – 

Zväz záhradkárov
29. 1. 2011 – Motoristický ples
  1. 2. 2011 – spoločný odber krvi
  5. 2. 2011 – Farský ples
  7. 2. 2011 – Šiškabál – Jednota dôchodcov
  8. 2. 2011 – výchovný koncert pre ZŠ s MŠ K.Strmeňa v Palárikove

  8. 2. 2011 – výročná členská schôdza Jednoty SD Nové Zámky
12. 2. 2011 – Ples športovcov
19. 2. 2011 – Ples poľovníkov
26. 2. 2011 – karneval 

Okrem hlásených podujatí je, samozrejme, naďalej v plnej prevádzke 
hudobný kurz, krúžková a klubová činnosť (okrem Klubu pre rodičov 
a deti, ktorý je z dôvodu nevhodných priestorových podmienok pre deti 
počas rekonštrukcie DK dočasne pozastavený).

Čo plánujeme:
14. 3. 2011 – výročná členská schôdza JD
  8. 3 - 31. 3. – tvorivé dielne Farby života
14. 3.- 31. 3. – výstava Jarné prebudenie
15. 3.- 17. 3. – kvízy o knihách pre MŠ, ZŠ
22. 3.- 24. 3. – kvízy o knihách pre MŠ, ZŠ
31. 3. 2011 – bábkové divadlo pre najmenších 
  1. 4. 2011 –  Zeleň je život – prednáška spojená s výstavou prác žiakov ZŠ
  3. 4. 2011 – výročná členská schôdza ZZ
  8. 4. 2011 –  Regionálna prehliadka amatérskych tanečných súborov
11. 4.-15. 4. – predveľkonočné popoludnia
18. 4.-20. 4. – výstava veľkonočných prác

So zreteľom na pohyblivý termín veľkonočných sviatkov nemajú 
fašiangy v jednotlivých rokoch čo do počtu dní rovnaké trvanie. Kým 
napríklad v roku 2008 boli fašiangy extrémne krátke – trvali iba do 
6. februára a vlani do 17. februára. V tomto roku si mohli milovníci ple-
sov, bálov a karnevalov toto rušné veselé obdobie vychutnať naplno až 
do 9. marca, na kedy pripadá Popolcová streda.

V utorok, pred týmto dňom, fašiangy končia známym pochovávaním 
basy. A hoci sme my v dome kultúry žiadnu basu nepochovávali, zabávali 
sme sa, ako sa na fašiangy patrí, na tradičnom Karnevale pre deti. Masky 
boli, ako vždy, úplne fantastické a čo sa nám na tohtoročnom karnevale 
veľmi páčilo, bola skutočnosť, že sa do zábavy a tanca zapájali aj rodičia 
a starí rodičia, ba dokonca sme medzi maskami našli aj jednu zamaskova-
nú mamičku, čo je veľkou výzvou do budúceho roka pre mamičky ostatné.

O hudobnú produkciu sa tento rok nezištne postaral DJ BOBO 
a k pravej „lízatkovej nálade“ prispelo PZ BAŽANT Palárikovo. Obom 
sponzorom tejto peknej detskej akcie veľmi pekne ďakujeme a veríme, 
že s pomocou, či už zo strany potencionálnych sponzorov alebo rodičov, 
sa na budúcoročnom karnevale opäť výborne zabavíme.

ZO ŽIVOTA DKZO ŽIVOTA DK
Nový rok sme odštartovali v plnom prúde

Náš karneval

Stranu zostavila: Erika Galbavá

Obec Raková 

Vyhlasuje celoslovenskú dobrovoľnícku zbierku 
na realizáciu sochy Jána Palárika v obci Raková

Podporte tento ušľachtilý cieľ podľa vašich možností 
finančným príspevkom na číslo účtu: 0206365005/5600
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Karneval na 1. stupni
Ako každý rok sa na Základnej škole Karola Strmeňa uskutočnil 

karneval. Aj tento rok deti zažiarili v nádherných maskách, ktoré 
očarili aj naše pani učiteľky. Ako prvá bola promenáda po celej 
telocvični, potom bola výborná diskotéka a nakoniec vyhodnotenie. 
Víťazi dostali krásne diplomy a aj sladké potešenie. S diplomami sa 
pochválili deti, ktoré sa pripravovali na karneval celé týždne.Tento 
rok boli nezvyčajné diplomy, napr. diplom za najoriginálnejšiu, naj-
farebnejšiu, najnáročnejšiu karnevalovú masku. Pani učiteľka Eva 
Dubcová bola tiež ocenená diplomom za najfarebnejšiu karnevalovú 
masku. Už sa tešíme na ďalší rok a dúfame, že budú ešte lepšie nápa-
dy na vytvorenie karnevalových kostýmov. 

Simona Hlozáková, 4.A

Náš veľký karneval 
Dňa 17. 2. 2011 sa už tradične konal na našej škole karneval. Žiaci 

piateho až deviateho ročníka mali za úlohu vymyslieť čo najkreatív-
nejšie masky. Program sa začal prehliadkou masiek. Počas nej mali 
za úlohu pani učiteľky vybrať najzaujímavejšie a najkrajšie masky. 
Tento rok bolo vyberanie masiek veľmi ťažké, pretože deti mali rôzne 
kostýmy od výmyslu sveta. Boli trebárs rôzne skupinové kostýmy - 
ako napríklad 9.A reprezentovala „smetiarov“, 9.B zasa „nemocnicu 
na okraji Medera“ a ďalšie. Aj napriek ťažkému výberu si myslíme, 
že boli vybrané fakt najkrajšie masky. Medzi víťazmi bol živý strom, 
mačka vo vreci, hippisáčka... Víťazné masky dostali sladkú odmenu 
a pre nás všetkých bola pripravená ako odmena tradičná diskotéka. 
Myslíme si, že sa druhý ročník karnevalu pre starších žiakov podaril 
a dúfame, že sa budúci školský rok môžeme tešiť na ďalší!

Barbora Remeňová a Lucia Markusková, 8.B

ZO ŽIVOTA ŠKOLYZO ŽIVOTA ŠKOLY

Siedmaci na lyžiach
Ani tento rok našu školu neobišla lyžovačka. 16. januára sme sa my 

– siedmaci - vybrali na Krahule, aby sme sa po sviatkoch opäť prebudili 
a trocha si zašportovali. 

Po únavnej ceste autobusom sme sa konečne ocitli na Krahuliach, 
no nevideli sme žiaden sneh. Až keď sme zazreli zasnežený svah, sa 
nám všetkým zlepšila nálada a už sme sa nevedeli dočkať chvíle, kedy 
začneme lyžovať. Na chatách nás čakali krásne izby, kde sme si vybalili 
veci. Po večeri sme mali zoznamovací večierok so školami z Komjatíc 
a z Veľkých Loviec. Ráno sme sa vybrali na svah. Dali sme si lyže a pod 
dozorom pani učiteliek sme sa učili robiť prvé pohyby. A potom - pluh, 

oblúky, prikladanie lyží... Bola to zábava. Unavení sme išli na obed. 
Keď sme si oddýchli, opäť sme si zalyžovali. Večer nám pani učiteľky 
pripravili rôzne súťaže a nechýbala ani diskotéka. Takto sme prežívali 

celých päť dní. Naše lyžovanie úspešne vyvrcholilo súťažou na svahu – 
slalomom - v krásnom a už aj zasneženom prostredí. 

Z lyžovačky sme si odniesli nielen certifikát, ale aj krásne zážitky, na 
ktoré budeme ešte dlho spomínať. Zároveň by som sa v mene všetkých 
siedmakov chcela poďakovať pani učiteľke Belanovej a pani učiteľke 
Tóthovej za to, že sa nám neustále venovali a že bolo počas celého po-
bytu o zábavu postarané. 

Jana Španírová, 7.B 

ĎAKUJEME
Za fi nančnú a materiálnu pomoc

pri organizovaní lyžiarskeho výcviku 
žiakov siedmeho ročníka

týmto sponzorom:
Združenie rodičov pri ZŠ K. Strmeňa Palárikovo,

Obecný úrad Palárikovo, Rodina Tatárová,
Bc. Branislav Bízik, Bc. Marek Bízik.
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Neobyčajný výchovný koncert
Neobyčajný pán v rokoch Anton Budinský zo známej Očovej prekvapil „základňárov“ 

v jeden obyčajný sychravý januárový deň. 
V kultúrnom dome už mal nachystané všetky pomôcky, ktorými oživil polomŕtve davy 

školákov a ktorými ich dokonca i roztancoval. Svojím neskutočne empatickým prístupom 
k deťom zaujal nielen žiačikov z prvého stupňa, no dokonca i tých najstarších, ktorým sa nie 
vždy a všetko páči. Práve preto všetkých prekvapil. Predovšetkým vtedy, keď okrem fujary, 
píšťaly, drumble, heligónky vytiahol vysávačovú rúru a začal vyhrávať na nej. Ani gajdy 
nemali taký úspech ako ona. Pán Budinský zapojil do svojho vystúpenia aj žiakov, dokonca 
aj pani učiteľky, ktoré ustanovil za pani grófky a tie si zatancovali so svojimi žiakmi – vy-

chýrenými zbojník-
mi. Deti so záujmom 
počúvali a možno si 
v kútiku duše žela-
li, aby aj ony vedeli 
hrať na viacerých 
hudobných nástro-
joch a nakoniec svoj-
ho dočasného učite-
ľa ocenili úprimným 
potleskom stoviek 
rúk zo základnej 
školy. 

 Slavomíra 
Belanová

Zápis žiakov do 1.ročníka
3. a 4. februára 2011 bol VEĽKÝ DEŇ pre všetkých budúcich pr-

váčikov. Prišli vyobliekaní a nedočkavo čakali, čo ich čaká. Privítala 
ich čarodejnica Alica. Poukazovala im triedu a potom sa ich ujali pani 
učiteľky Mgr. E. Dubcová, Mgr. T. Hindická a Mgr. M. Horváthová, 
ktoré preverili ich vedomosti. Deti spočítali Alicine mačičky, zistili, 
ktorá je najväčšia a najmenšia mačka, spoznávali geometrické útvary 
aj farby, vyzdobili čarodejnícky klobúk a nakoniec sa aj podpísa-
li. Na pamiatku nakreslili obrázok. Deti spievali alebo recitovali, 
pomáhali im pani učiteľky zo škôlky T. Lukáčová, G. Citsoňová 
a M. Židuliaková. Všetkých 45 detí odchádzalo s úsmevom na tvári 
a s pekným darčekom - čarodejníckym klobúčikom, plným školských 
potrieb, ktoré budú už od septembra potrebovať vo svojej novej škol-
skej činnosti. 

 Mgr. Monika Horváthová

Zima v Materskej škole
Posledný mesiac v roku 2010 bol čarovný nielen čakaním na naj-

krajšie sviatky, ale i bohatý na pestré podujatia. Všetko začalo prícho-
dam Mikuláša v sprievode čertíkov a anjelov. Za pekný program boli 
deti odmenené plným balíčkom sladkostí.

V polovici decembra nás navštívil aj kúzelník. Deti pobavil nielen 
efektnými kúzlami, ale naučil ich aj jednoduché triky.

Veľmi úspešnou akciou v MŠ bola vianočná burza konaná dňa 
21.decembra, ktorej predchádzala usilovná práca všetkých pani 
učiteliek. Nemalý podiel na príprave mali aj naše deti. O 15.00 hod. 
prišli rodičia, starí rodičia aj súrodenci detí. Úvodom vystúpili deti 
s bohatým slávnostným programom. Potom sa začala burza, na ktorej 
si prítomní mohli za dobrovoľný príspevok odniesť domov rôzne via-
nočné doplnky, ozdoby a dekorácie. Výťažok z burzy bol použitý na 
zakúpenie Germicídnej lampy, ktorá by mala slúžiť na čistenie vzdu-
chu v priestoroch Materskej školy. Lampu už používame a veríme, že 
pomôže znížiť chorobnosť našich detí.

Už aj v tomto roku sme stihli zopár vzdelávacích i zábavných akcií.
V januári nám prišli zahrať divadielko „Štyri ročné obdobia“ dvaja 

šikovný herci z Rožňavy. Bolo zamerané na typické znaky ročných 
období a slúžilo deťom aj na zoznámenie sa s anglickým jazy-
kom. Výchovný koncert zanechal v deťoch umelecký zážitok. Ujo 
Budinský im predstavil veľa známych i menej známych folklórnych 
hudobných nástrojov - fujaru, gajdy, harmoniku...

Február sa nesie aj v našej škôlke zasa fašiangovou náladou.V stre-
du 16. februára sa u nás tancovalo spievalo a zabávalo. Na karnevale 
nechýbali masky rozprávkových bytostí, zvierat a rôznych remesiel 
i povolaní. Sladkou odmenou pre deti boli lekvárové šišky. 

 Helena Markuseková
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Pravidelní čitatelia Našich novín si zrejme ešte pamätajú článok 
Mederskí anjeli, ktorý vyšiel 9. 9. 2009. Pre tých, čo ho nečítali 
poznamenávam v krátkosti, že išlo od mramorové sochy anjelov, 
ktoré si objednal gróf Alojz Károlyi, rakúsko-uhorský veľvyslanec 
v Londýne. Počas jeho pobytu v Anglicku tam zomrela jeho dcéra 
Geraldína a jej zabalzamované telo bolo prevezené do kaplnky stu-
pavského kaštieľa, pod ktorým bola krypta.

Gróf Alojz Károlyi v roku 1865 kúpil stupavské panstvo od 
Pálffyovcov a začal tam budovať svoje reprezentačné rodové sídlo, 
najmä pre blízkosť Stupavy a cisárskeho dvora vo Viedni, kde sa ako 
veľvyslanec často zdržiaval. Do obnovenej krypty v kaplnke mali 
byť umiestnené pietne sochy, Adorujúceho a Modliaceho sa anjela. 
Sochy putovali z Londýna najprv do Slovenského Medera, odkiaľ 
sa po čase dostali do stupavskej kaplnky tvoriacej súčasť kaštieľa.

Telesné pozostatky malej Geraldíny sa dostali do krypty, kde už 
odpočívalo zosnulé dieťa pôvodných majiteľov kaštieľa. Až oveľa 
neskôr tam spočinuli aj telesné pozostatky grófky Františky Káro-
lyiovej. Anjeli strážili miesto ich posledného odpočinku.

Žiaľ, vojnové besnenie počas II. svetovej vojny a následná po-
litická nestabilita povojnových rokov zapríčinili, že z túžby po 
neexistujúcich cennostiach bola vojakmi alebo inými živlami spre-
vádzajúcimi postup vojsk krypta vyrabovaná, zničená a telesné 
pozostatky zosnulých zneuctené a porozhadzované. Trpký osud 
postihol aj krásne umelecké mramorové diela Adorujúceho anjela. 
Kým osudy Modliaceho sa anjela sú pre historikov doteraz nezná-
me, z Adorujúceho anjela, ktorého hlava, ruky a časť tela poslúžili 
ničiacim vandalom ako terč pre ich pušky sa zachovalo torzo, ktoré 
bolo dlhé roky odložené v neďalekej záhrade. Až nedávno sa torzo 
sochy dostalo zásluhou miestnych historikov do výklenka chodby 
kaštieľa. V povojnových rokoch kaplnka a časť kaštieľa vyhoreli. 
Kým kaštieľ po čase zrenovali, z vyhorenej kaplnky sa časom sta-
la pomocná miestnoť pre rôzne účely Domovu sociálnych služieb 
a seniorov v Stupave, ktorý dostal kaštieľ do užívania.

Dňa štvrtého januára 2011 som dostal pozvanie od stupavských 
historikov, manželov Prokešovcov na slávnosť obnovenia a vysvä-
tenia kaplnky. Pobožnosť sa mala konať na sviatok Troch kráľov 
šiesteho januára 2011. Pozvánku dostal aj pán gróf József Károlyi, 
ktorý sa však slávnosti nemohol zúčastniť, tak ma poveril, aby som 
ho zastúpil.

Približne o 10.00 sa zišli pacienti domova a pozvaní hostia v ka-
plnke, ktorá mala byť slávnostne vysvätená a kde sa po rokoch 
mala azda poprvýkrát v jej pohnutej histórii slúžiť ekumenická bo-
hoslužba. Organizázorom a hlavným aktérom podujatia bol pastor 
Českobratskej husitskej cirkvi PhDr. Jozef Kulačík. Na vysvätenie 
kaplnky a následné odslúženie ekumenickej bohoslužby bol po-
zvaný vdp. Anton Srholec, všeobecne známy na celom Slovensku, 
veľmi obdivovaný a uznávaný predstaviteľ charity zapodievajúcej 
sa starostlivosťou o ľudí bez domova. Zúčastnili sa aj zamestnanci 
kaštieľa a štyria majstri, ktorí za rekordne krátky čas dali kaplnku 
do poriadku. Ako ináč, nechýbali ani médiá, ktoré skrátenú verziu 
slávnosti vysielali v televízii.

Priznám sa, na ekumenickej bohoslužbe som ešte nebol, tak som 
s napätím očakával vývoj udalosti. Osvietené torzo Adorujúceho 
anjela ozdobeného kvetmi umocňovalo slávnostnú atmosféru. Po-
čas bohoslužieb mal hudobný doprovod na akordeóne Ing. Petra-
tur, ktorý ešte pred ich začatím svojou hrou vianočných piesní na-
vodil správnu atmosféru.

Príhovor mala pani učiteľka histórie Mgr. Gabriela Prokešová, 
ktorá prítomných oboznámila s krátkou históriou Stupavy a maji-
teľov kaštieľa Károlyiovcov. Niekoľkokrát spomenula i Slovenský 
Meder, resp. Palárikovo v spojitosti s našou spoločnou históriou, 
pričom ma predstavila ako vyslanca a osobného tajomníka grófa 
Józsefa Károlyiho na Slovensku a odovzdala prítomným jeho sr-
dečný pozdrav.

Pobožnosť sa začala príchodom Troch kráľov, ktorých predsta-
vovali pacienti domova. Prvý niesol chlieb, druhý Svätú bibliu 
a čo niesol tretí bohužiaľ neviem, lebo nezvládol preňho zrejme 
neľahkú úlohu a odpadol. Museli ho odniesť a poskytnúť mu prvú 
pomoc. Bohoslužba pokračovala úkonom kajúcnosti, kde vdp. An-
ton Srholec posvätil vodu, vysvätil ňou kaplnku a hromadne po-
žehnal a rozhrešil všetkých prítomných.

Kázeň mal najprv vdp. Anton Srholec a potom pastor PhDr. Jo-
zef Kulačík. Veľkú časť kázne dôstojní páni venovali myšlienke 
mierového spolužitia národov a v krátkosti opísali históriu torza 
sochy Adorujúceho anjela s odstrelenou hlavou a rukami.

Po kázni nasledovali prosby veriacich, ktoré pred pozdvihova-
ním vyslovovali vyzvaní prítomní zo zúčastneného spoločenstva. 
Poslednú prosbu predniesol vdp. Srholec: „Daj Bože, aby už nikto 
viac nestrieľal do hláv ľudí a anjelov“. Po tejto prosbe zaznelo 
z úst veriacich azda najúprimnejšie: „Prosíme ťa, vyslyš nás.“
Ďalšiu časť bohoslužby celebroval vdp. Srholec spolu s pasto-

rom Českobratskej husitskej cirkvi PhDr. Kulačíkom. Po preme-
není kúskov chleba a vína na Telo a Krv Kristovu s láskavým, ale 
rozhodným gestom vyzval všetkých zúčastnených na prijímanie 
pod obojím, ako bolo kedysi dávno zvykom v kresťanských ko-
munitách za čias prvotnej Cirkvi. Napodiv, všetci členovia troch či 
viacerých konfesií pristupovali k vdp. Srholcovi. Katolíci si brali 
po kúsku chleba, namáčali ho do kalicha, ktorý držal v ruke pro-
testantský kňaz Jozef a na výzvu vdp. Antona Srholca: „Telo a Krv 
Kristova.“, odpovedali: „Amen.“ Protestantom katolícky kňaz vlo-
žil premenený chlieb do rúk a pastor im priložil kalich s vínom 
k perám.

Po tomto krásnom a dojímavom obrade mal vdp. Srholec ešte 
krátky prejav venovaný najmä výzve na pomoc núdznym v zmysle 
citátu z Evanjelia: „Čo ste jednému z mojich najmenších urobi-
li, mne ste urobili.“ Svoj prejav popretkával špeciálnymi výrazmi 
v írečitom skalickom dialekte, čo bolo veľmi milé a u mnohých 
vyvolalo radostný smiech. Potom jednoducho povedal: „A teraz už 
choďte, že vás to baví, toľko ma počúvať...“ Nezostalo to bez účin-
ku, celé zhromaždenie mu spontánne zatlieskalo.

Potom nasledovalo fotografovanie a neformálne zoznamovanie 
sa. Medzitým vdp. Srholec zobral z oltára chlieb, požehnal ho a lá-
mal na kúsky. Po kúsku chleba podával každému zo zúčastnených 
ako milý a láskavý otec. Bol to neskutočne krásny duchovný a spo-
ločenský zážitok.

Využil som príležitosť bližšie sa zoznámiť s takou celebritou 
ako je pán Srholec a pristúpil som k nemu s istým zámerom. Spý-
tal som sa ho či ešte vždy pomáha bezdomovcom začleniť sa do 
spoločnosti. Brilantná odpoveď sprevádzaná jeho úprimným smie-
chom nedala na seba dlho čakať: „Áno, ale pre vás nemám voľnú 
posteľ.“ Vidiac však čo mám v ruke, pokračoval: „Ani sa nesnažte, 
neubytujem vás ani za úplatok!“ Naozaj neviem, ktorý z nás dvoch 
sa smial hlasnejšie a srdečnejšie. Ešte šťastie, že všetko nenahrá-
vali na kameru. Samozrejme, nakoniec sme sa dohodli. Ale nie na 

DAJ, BOŽE, ABY UŽ NIKTO NESTRIEĽAL 
DO HLÁV ĽUDÍ A ANJELOV
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Nový rok sa začal pre členov a priateľov Slovenského zväzu zá-
hradkárov zábavou.

Záhradkári ako prví v roku 2011 odštartovali v Dome kultúry fa-
šiangovú sezónu plesov a zábav. Dňa 22. januára 2011 o 17.00 ho-
dine sa zišlo do 150 záhradkárov, priateľov a hostí na „Degustácii 
domácich liehovín, likérov, zaváraných produktov, slaného pečiva 
a sladkých zákuskov“. 

 Posedenie sme začali spomienkou na zosnulého zakladajúceho 
člena p. Jozefa Šrámka, ktorého sme si uctili zapálením sviečky 
a minútou ticha. P. Šrámek bol aktívny v organizácii od založenia 
až do konca svojho života. Česť jeho pamiatke!!

 Degustácia pokračovala zoznámením sa a príhovormi všetkých 
zúčastnených – za RV SZZ – p. prof. Ing.Ivan Hričovský Dr.Sc., 
starosta obce Palárikovo – Dr. Bernard Roštecký, za OV SZZ – 
Ing. Peter Balažovič, ZO SZZ Maňa, Úľany nad Žitavou, Šurany 
a Bánov.

Do súťaže bolo prinesených 47 liehovín, 12 likérov, veľké množ-
stvo zaváraných sladkých a kyslých produktov, ale aj slaného pe-
čiva a sladkých zákuskov. Počas degustácie vládla príjemná,veselá 
nálada a čas ubiehal rýchlo. Degustačné vzorky boli malé, a tak, 
nikomu neuškodili. Po všetkých vzorkách dobre padla výborná 
kapustnica. 

Víťazné vzorky: marhuľovica – p. Rudolf Samuel, likér z čier-
nych ríbezlí – Ľudmila Košíková, sladké zákusky – p. Eva Guzmic-
ká, slané pečivo – p. Anna Kmeťová (Úľany n./Ž.). 

Boli odmenené malými vecnými darmi.Od 19.00 hod. až do 
konca nám do tanca a spevu hrala 16- členná dychovka zo Šurian, 
ktorej touto cestou veľmi pekne ďakujeme.

Výbor ZO SZZ v Palárikove je potešený, že sa na akciách, kto-
ré pripravujeme, zúčastňuje veľký počet členov. Výročná členská 
schôdza bude až 3. apríla (nedeľa) o 15.00 hodine v Dome kul-
túry Palárikovo.

 za výbor ZO SZZ v Palárikove Ľudmila Košíková

mojom ubytovaní v útulku pre bezdomovcov. Potom vdp. Srholec 
vyslovil prianie osobne sa zoznámiť s pánom grófom Józsefom 
Károlyim. Ochotne som mu prisľúbil, že pri našej najbližšej náv-
števe Stupavy ho vyhľadáme.

Na záver jedna poznámka. Stupavčania sa napodiv veľmi hrdo 
hlásia k spoločnému historickému dedičstvu, ktoré spája obyva-
teľov Palárikova a Stupavy. Mnohí Stupavčania majú totiž palá-
rikovský pôvod. Azda by prospelo k duchovnému rozvoju oboch 

našich obcí, keby sme nadviazali na tieto historické korene. Práve 
teraz vzniká jeden veľký spoločný literárny projekt realizovaný 
historikmi oboch komunít. Novozvolené obecné zastupiteľstvá 
v Palárikove i Stupave majú pred sebou veľké a neľahké úlohy. 
Napriek tomu, nebolo by zle, keby sa naša spolupráca v budúcnosti 
uberala aj týmto smerom.

 Ing. Imrich Szabó

Priezvisko Hakke opäť zaznieva na výborných pozíciách 
v rebríčku atlétov.
Otec a syn – Vladimír a Aurel Hakke sa tvrdými a pravidelnými 

tréningami pripravujú nielen na slovenské, ale i medzinárodné at-
letické súťaže. Postupne plnia svoje ciele a sny a dostávajú sa me-
dzi slovenskú špičku. V priebehu posledných mesiacov sa zúčast-
nili na viacerých pretekoch, na ktorých obsadili vynikajúce miesta.

Otec Vlado najprv bežal 10 kilometrov s tisíckou atlétov v ka-
tegórii veteránov do 45 rokov, kde sa mu veľmi šikovne podarilo 
získať 10. miesto. Neskôr sa zapojil i do medzinárodnej súťaže 
v slovinskom meste Ljublano. V silnej konkurencii 7500 účast-
níkov sa zaradil svojím umiestnením na 54. pozícii medzi našich 
najlepších atlétov.

O jeho synovi Aurelovi sa v Našich novinách už zopárkrát písa-
lo. Niet hádam Palárikovčana, ktorý by si jeho meno nespájal pre-
dovšetkým s atletikou. Aurel sa jej venuje od detstva a v rámci be-
žeckej skupiny Ľudovíta Rusznáka z Atletického klubu v Nových 
Zámkoch sa vypracoval na kvalitného bežca, ktorý sa sústredí na 
stredné trate a dosahuje v nich výborné výsledky či v hale, na dráhe 
alebo v cezpoľnom behu.

Už novozámocký gymnazista sa v novembri minulého roku zú-
častnil vo Frýdku Místku na medzinárodných pretekoch. Neodišiel 
bez úsmevu na tvári s druhým miestom vo vrecku (beh na 800 m). 
Tento vynikajúci výsledok prednedávnom – 6. 2. 2011 znásobil na 
Majstrovstvách Slovenskej republiky v atletike v športovej hale 
Elán v Bratislave. V behu na 1500 m s časom 4,29,57 min si v ka-
tegórii dorastencov vybojoval 3. miesto a odchádzal so striebrom 
na krku a dobrým pocitom zadosťučinenia a odplaty za vynaloženú 
námahu. 

Určite sú na mieste blahoželania obom Hakkeovcom, ktorí vyni-
kajúco reprezentujú našu obec aj za hranicami Slovenska. Nech ich 
naďalej venčí úspech a pocit dobre vykonanej „práce“.

 Slavomíra Belanová

Záhradkári sa zabávali Priezvisko Hakke 
rovná sa altetika
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Chybami sa učíme

Ak je pravda v tejto vete
vážení,
tak sú naši politici
najmúdrejší na zemi!

Ryba

Jednej zlatej rybe šibe,
A snáď ju to zachráni...
Tomu, kto ju vraj nechytí,
splní tisíc želaní!

E P I G R A M Y

Šunková roláda
Suroviny: 200 g plátkovej šunky, 150 g plátkového syra.
Plnka: 3 vajcia, 3 kocky èerstvého tvarohového syra, 2 PL mlieka, 

1 ÈL horèice, so¾
Postup: Vajcia uvaríme natvrdo, necháme vychladnúś a olúpeme. 

Pokrájame ich nadrobno a roztlaèíme vidlièkou. Pridáme syr, mlie-
ko, horèicu, so¾ a plnku dobre premiešame. Šunku rozložíme na 
potravinársku fóliu, aby sa okraje prekrývali a vznikol ve¾ký plát. Plát 
natrieme plnkou a na òu rozložíme plátky tvrdého syra. Postup 
striedame, kým nespotrebujeme všetku plnku a syr. Nakoniec plát 
pomocou fólie opatrne zrolujeme, preložíme do alobalu a vložíme 
do chladnièky.

Vyprážané bravčové rezne v syrovom cestíčku 
Suroviny: 4 bravèové rezne, 1 vajce, 2 lyžice mlieka, 30 g strúha-

ného syra, 20 g hladkej múky, so¾, olej na vyprážanie
Postup: Vajce rozšlaháme s mliekom, múkou a so¾ou a vmiešame 

jemne nastrúhaný syr. Rezne naklepeme, okraje narežeme, osolíme, 

obalíme v cestíèku a ihneï vkladáme do rozohriateho oleja. 
Smažíme ich po oboch stranách do zlata. Podávame s opekanými 
zemiakovými hranolèekmi alebo zemiakmi.

Mäsová roláda
Suroviny: 150 g mletého kuracieho mäsa, so¾, 1 vajeèný bielok, 

polovica peèiva, majorán, lyžica Ramy
Postup: mleté kuracie mäso osolíme, pomiešame s vajeèným 

bielkom, navlhèenými kúskami peèiva, pridáme Ramu a majorán. 
Peèieme nad parou pod pokrievkou.

Zemiakové lievance
Suroviny: 0,5 kg zemiakov, 300 ml mlieka, 60 g oleja, 3 vajcia, 

strúhaný muškátový oriešok, so¾.
Postup: Ošúpané zemiaky osolíme a uvaríme. Scedíme a nechá-

me vychladnúś, prelisujeme a spojíme so žåtkami a mliekom. 
Ochutíme muškátovým orieškom, vmiešame tuhý sneh z bielkov 
a na panvici na oleji smažíme lievance.

Dobrú chuś želá
Bc. Alžbeta Kalincová

Kuchársky kútikKuchársky kútik

Politik

Pri pohľade na neho
nesmelo som hlesol:
Pri stúpaní do výšin
dosť hlboko klesol!

V. Mach
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Vás pozýva na nákup širokého sortimentu 
osív, substrátov, hnojív a záhradkárskych potrieb,

zároveň ponúka 15 % zľavu 
na všetky darčekové predmety

od 7. 3. – do 31. 3. 2011
Celoročná zľava pre členov MO SZZ pokračuje aj v tomto roku.

Kvetinárstvo pri Mlyne
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Športovú stranu pripravil: Ivan Manèík, tajomník OTJ

Prípravka nezaháľala ani v zime

Vylosovanie jarnej časti súťaží našich 
futbalových mužstiev – JAR 2010/2011:

A-mu�stvo – III. liga, západ
16. kolo 13. 03. Sereď   –  Palárikovo 14.30 hod
17. kolo 19. 03. Palárikovo   –  Gabčíkovo 15.00 hod
18. kolo 27. 03. ČFK Nitra   –  Palárikovo 10.30 hod
19. kolo 02. 04. Palárikovo   –  Veľké Ludince 15.30 hod
20. kolo 10. 04. Čierny Brod   –  Palárikovo 15.30 hod
21. kolo 16. 04. Palárikovo   –  Považská Bystrica 16.00 hod
22. kolo 24. 04. Domaniža   –  Palárikovo 16.00 hod
23. kolo 30. 04. Palárikovo   –  Dunajská Streda B 16.00 hod
24. kolo 08. 05. Dubnica n./Váhom B   –  Palárikovo 10.30 hod
25. kolo 14. 05. Palárikovo   –  Skalica 17.00 hod
26. kolo 22. 05. Ludanice   –  Palárikovo 17.00 hod
27. kolo 28. 05. Palárikovo   –  Galanta 17.00 hod
28. kolo 04. 06. Bánovce n./Bebr.   –  Palárikovo 17.00 hod
29. kolo 11. 06. Piešťany   –  Palárikovo 17.00 hod
30. kolo 18. 06. Palárikovo   –  Topoľníky 17.00 hod

Dorast – V. liga, východ
16. kolo 13. 03. Hronské Kľačany   –  Palárikovo 12.00 hod
17. kolo 20. 03. Palárikovo   –  Zlatná na Ostrove 12.30 hod
18. kolo 27. 03. Bánov   –  Palárikovo 12.30 hod
19. kolo 03. 04. Palárikovo   –  Nová Stráž 13.00 hod
20. kolo 09. 04. Sokolce   –  Palárikovo 15.30 hod
21. kolo 17. 04. Palárikovo   –  Kalná n./Hronom 13.30 hod
22. kolo 24. 04. Tekovské Lužany   –  Palárikovo 13.30 hod
23. kolo 01. 05. Šahy   –  Palárikovo 14.00 hod
24. kolo 08. 05. Palárikovo   –  Komjatice 14.00 hod
25. kolo 14. 05. Tlmače   –  Palárikovo 17.00 hod
26.kolo 22. 05. Palárikovo   –  Imeľ 14.30 hod
27. kolo 29. 05. Nesvady   –  Palárikovo 14.30 hod
28. kolo 05. 06. Palárikovo   –  Tvrdošovce 14.30 hod
29. kolo 12. 06. Kmeťovo   –  Palárikovo 14.30 hod
30. kolo 19. 06. Palárikovo   –  Marcelová 14.30 hod

�iaci – MO, skupina A
14. kolo 26. 03. Palárikovo   –  Maňa 13.00 hod     
15. kolo 02. 04. Rastislavice   –  Palárikovo 13.30 hod
16. kolo 09. 04. Palárikovo   –  Veľký Kýr 13.30 hod
17. kolo 16. 04. Bánov   –  Palárikovo 14.00 hod
18. kolo 23. 04. Palárikovo   –  Veľké Lovce 14.00 hod
19. kolo 30. 04. Dvory n./Žitavou   –  Palárikovo 14.30 hod
20. kolo 07. 05. Palárikovo   –  Dolný Ohaj 14.30 hod
21. kolo 14. 05. Palárikovo   –  Černík 14.30 hod
22. kolo 21. 05. Lipová   –  Palárikovo 15.00 hod
23. kolo 28. 05. Palárikovo   –  Mojzesovo 15.00 hod
24. kolo 04. 06. Vlkas   –  Palárikovo 15.00 hod
25. kolo 11. 06. Hul   –  Palárikovo 15.00 hod
26. kolo 18. 06. Podhájska   –  Palárikovo 15.00 hod

B MU�STVO – MO, II. trieda
14. kolo 27. 03. Palárikovo B   –  Salka 15.00 hod
15. kolo 03. 04. Čechy   –  Palárikovo B 15.30 hod
16. kolo 10. 04. Palárikovo   –  Maňa 15.30 hod
17. kolo 17. 04. Jasová   –  Palárikovo B 16.00 hod
18. kolo 24. 04. Palárikovo B   –  Komoča 16.00 hod
19. kolo 01. 05. Černík   –  Palárikovo B 16.30 hod
20. kolo 08. 05. Palárikovo B   –  Nová Vieska 16.30 hod
21. kolo 15. 05. Palárikovo B   –  Michal n./Žitavou 17.00 hod
22. kolo 22. 05. Palárikovo B   –  Lipová 17.00 hod
23. kolo 29. 05. Radava   –  Palárikovo B 17.00 hod
24. kolo 05. 06. Palárikovo B   –  Bruty 17.00 hod
25. kolo 12. 06. Palárikovo B   –  Štúrovo B 17.00 hod
26. kolo 19. 06. Trávnica   –  Palárikovo B 17.00 hod
Vo vylosovaní jarnej časti súťaží nie sú uvedené všetky zmeny hracích dní a časov schválených 
ŠTK ZsFZ a ObFZ, nakoľko tieto budú známe až po vydaní novín!

Výsledky prípravných zápasov
A – mužstvo

15. 01. Vráble   –  Palárikovo 2:2 g.: Bogyai, Vencel
                          (um. tr. Zl. Moravce)
22. 01. Neded   –  Palárikovo 2:5 g.: Vencel 3,Mikla,Mach
                         (um. tr. Galanta)
29. 01. Jasl. Bohunice   –  Palárikovo 1:1 g.: Mikla
             (um. tr. Dun. Streda)
05. 02. Levice   –  Palárikovo 5:2 g.: Mach, Zlatňanský
                         (v Leviciach)
12. 02. Nová Baňa   –  Palárikovo 2:4 g.: Zlatňanský 3, Bielik
                   (um. tr. Zl. Moravce)
19. 02. Komárno   –  Palárikovo 3:2 g.: Molnár, Zlatňanský
                      (v Novej Stráži)
26. 02. Štúrovo   –  Palárikovo 2:3 g.: Mach 2, Zlatňanský
                        (v Obide)
05. 03. Nové Zámky   –  Palárikovo 2:1 g.: Drienovský

Dorast
 Kolárovo   –  Palárikovo 0:7 g.:Ölvecký 3, Španír 2, 
                      (v Andovciach)       Šucha,Tantoš
 Radava (dosp.)   –  Palárikovo 1:4 g.: Gašparík 2, Španír, Ölvecký
            (v Radave)
 Staškov (V. liga-ZV)   –  Palárikovo 4:3 g.: Ölvecký 2,Tantoš
      (v Radave)
 Dvory n./Žitavou   –  Palárikovo 4:3 g.: Tantoš 2, Ölvecký
           (vo Dvoroch n./Ž.)
 Šurany   –  Palárikovo 2:3 g.: Tantoš 2, Španír
                         (v Lipovej)
 Imeľ   –  Palárikovo 7:8 g.: Ölvecký 3, Hyndický Bo. 2, 
                             (v Imeli)       Tantoš, Španír, Šucha

Vylosovanie súťaže futbalových prípraviek:
Turnaje na umelej tráve:
 12. 03. v Komjaticiach
 19. 03. v Palárikove
 26. 03. v Tvrdošovciach
Liga prípraviek:
 02. 04. Komjatice
 10. 04. Tvrdošovce
 16. 04. Nové Zámky
 23. 04. Palárikovo
 01. 05. Tvrdošovce
 07. 05. Šurany
 14. 05. Komjatice


